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Bestyrelsesmøde tirsdag 2.1.2024 – kl. 18.00 i Tunehallen 

Til stede: Bernt, Flemming, Peter Th., Peter K., Tage, Kristian og Kenneth. 

Afbud: Mark 

 

Referent: Tage Lauritsen 

  

Referat fra sidste møde: 

● Godkendt. 

 

Næste ordinære bestyrelsesmøde 

● 13.2.2024 kl. 18 i Tunehallen. 

  

Økonomi. 

● Udestående betalinger: Vi afventer at foretage skyldner-lukninger, til vi er fuldtallige efter div. skiferier 
her i januar. 

● Forventet 2023 over/underskud:  

○ Regnskab gennemgået, resultatopgørelse iht. budget, aktiver og passiver. 

● Regning for maildrift grundigt gennemgået. Vi kontakter samarbejdspartner for at få opklaret 
spørgsmål (Tage) 

  

Signalforsyning TV 

● Pakkeskift: Alle opad-skift (25) er taget. Alle nedad-skift (11) er taget - disse tages ca 1.2.24 
(Nørregade, Sibirien og Østerbakken). 

● Allente streaming kontrakt fortsat ikke modtaget – Sidste nyt ’Til salg: Klar omkring 1. februar 2024'  

● Allente har lavet om på deres TV-produkt. Test fortsat med Panther? 19 grundkanaler osv., se 
"Allente-streaming" 

● Discovery kanaler forventes at blive flyttet til fuldpakken – deres sportsrettigheder fortabes i 
sommeren 2024. 

● Vi vil gerne have Discovery Science i HD (Bernt). Er det Glenten eller leverandøren længere bagud, 
som reshaper fra HD til SD. 

● Andet? - “See” - kan vi få den? (Bernt) 

● TV 2 Play pris pr. 01.01.24 - vi har hævet den til 55 kr. pr. 1.1.24. Vi har ikke modtaget nogen varsling 
om prisændring pr 1.1.24. 

  

Servicepartnere 

● Nødvendigt vedligehold udført af KK udenfor garantier/budget: 

● RPD: Ø-status mv. Vi har 4 ledige i hs (2 til Flimmer, 1 til os selv, og 1 til Gørlev). + en ny Prostream, 
der kan køres redundant med den gamle. Den nye skal indsættes; den gamle skal så opgraderes, og 
derefter etableres redundans (Peter K.) 

● Stærk US støj i visse områder, især Elkærparken. Svar på ombygning udestår – oplæg og tegning fra 
KK sendt til GB.. 
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● Vejledning i indskift af DVU i lejlighederne til GB (Tage). 

● Gørlev, Vindinge, Flimmer.  Agenda vil handle om priser på tv-streaming-løsning. (Bernt) 

● Vi skal bede Gørlev returnere den defekte RPD til TKN (Bernt/Tage) 

● Desuden: Detailplaner for RPD-udbygning i foreningerne. Dette skal tales om separat med Gørlev og 
med Flimmer. 
Samt endelig “kursus” i support og fejlfinding vha. de værktøjer vi bruger i Tune. 

● Pantheradmin øvrigt: 

  

Hovedstation og anlæg 

● Hjemtagelse at mailsystem skal ske asap – BF kan ikke medvirke til JB bedrag og hans ulovlige 
opkrævninger.. Se ovenfor. 

● Vedligehold. Appear slukkes? 

● Udeståender: 

● Tinglysning af kabel bag Mimosevej 3+5+7+9+11.(Tage). 

● KK melder vand i hovedkabel frem til Tinggårdslunden 54. Det viste sig at være fejlinformering: Det 
var nemlig konnektor, og dén er blevet renset. 

  

Internet 

● Harmonic: CableOS opgraderet til CableOS 1.15.19.0-2+auto11 

● DOCSIS certifikater til transponder-modemmerne:  
Kapacitet, forbrug. Hastigheden down fra årsskiftet?  

● Router, lagerstatus: 4 Arris, 13 AVM. Vi hører VAL ad, om hvilke Arris de har stående. 

● Vindinge status:  

● Gørlev status:  

● Flimmer status: 

  

Til hjemmesiden:, 

● Referater, vi mangler fra GF + x-GF, de officielle referater. 

● Nyhedsbreve, FB-opslag, link til dette. 

● Panther: Selvbetjenings-serverne og ESG’en er dybt forældede. Sikkerhedsrisiko: PHP8? 

● Der er lavet en VM til en WordPress server i HS, credentials udleveret. 

● NDX-problematik ifbm. Harmonic problem: Har vi noget svar fra Harmonic (Peter Kr.)? 

  

Remindere/opfølgning/forglemmelser:  

● Medlemsmøde: 27.2.2024. GF: 30.4.2024. Begge er reserveret og bekræftet. Dirigent ligeledes 
(Torben Weiss).  


